
Opfølgning på generalforsamlingen 2013 
 
I referatet fra generalforsamlingen 2013 punkt 3 stod: 

  
3. Formandens beretning er vedlagt. Som det fremgår af beretningen, vil det være en god ide med nyt 

slidlag på Sandageren indenfor 1-2 år. Annelise Petersen gjorde i den forbindelse opmærksom på, at 

der arbejdes på at der kan tilbydes tilslutning til fjernvarme i vores kvarter og at det så er en god ide, at 

tænke det ind i asfalteringen. Annelise sender materiale frem til formanden.  
 
Annelise Petersen har efterfølgende sendt henvisning til informationer vedrørende tilslutning til 
fjernvarme. 
 
Der henvises til adressen: 
 
www.naestved-varme.dk 
 
Under punktet om det afholdte borgermøde ligger faktisk alle informationer. 
 
Bestyrelsen takker Annelise for informationerne. 
 
 
 
 
 

http://www.naestved-varme.dk/

